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Sak 31/12    Kunngjøring om oppstart av detaljregulering - Røa bad - 
Austliveien 12  

 
1627 Arkivsak: 20110

Arkivkode: 512 
aksbehandler: Berit Nilsen S

 
 Saksgang Møtedato Saknr 

Byutvikling, miljø og samferdsel 13.02.12 14/12  
ydelsutvalget 01.03.12 31/12  B

 
idligere vedtak i saken: T

 
Byutvikling, miljø og samferdsel har behandlet saken i møte 13.02.12 og har fattet følgende 
vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har tidligere fattet ulike vedtak i ulike sammenhenger i forhold til 
regulering og etablering av Røa Bad på denne aktuelle tomten. Det er også tverrfaglig enighet 
om å etablere bad på Røa. I tillegg til tidligere uttalelser vil bydelsutvalget be om at det tas 
ensyn til den økende trafikkbelastningen dette området vil få med de foreliggende planer. h

 
Bydelsutvalget vil likevel nok en gang påpeke at det er avgjørende for vår støtte at badet også 
må ha et spesialtilbud tilrettelagt for personer med ulike funksjonshemninger. 
Minimumskravet til badet skal være i henhold til kommunens funksjonskrav vedrørende dette 

rosjektet. p
 
 
KUNNGJØRING OM OPPSTART AV DETALJREGULERING - RØA BAD - 

USTLIVEIEN 12  A
 
Sammendrag: 
Brev av 08.02.2012 fra Narud Stokke Wiig Sivilarkitekter MNAL angående kunngjøring om 
ppstart av detaljregulering Røa bad – Austliveien 12 o

 
Saksframstilling: 
Tomten inngår i Røa Sentrum og området er identifisert som egnet for bymessig fortetning. 
I byrådets saksfremstilling til bystyret i 2004 (byrådssak 91/04) i forbindelse med forarbeidet 
og høringsrunder for gjeldende reguleringsplan ble det fremmet krav fra Byrådet, 
bydelsutvalget og Røa Vel om at tillatt bebygd areal (BYA) på 60 % for eiendommen skulle 
opprettholdes for eiendommen skulle opprettholdes for at planforslaget skulle sikre realisering 
v svømmehall. a

 
Reguleringsbestemmelsene ble imidlertid todelt med BYA 45 % pluss at det tillates maksimalt 
15 % BYA svømmehallbygg med kotehøyde 150. Dette setter begrensninger i forhold til 
reguleringsplanens formål, kommunens funksjonskrav til badeanlegget og grunnlaget for 
ealisering av prosjektet. r

 
Planbehovet utløses av at gjeldende reguleringsplan- og bestemmelser ikke sikrer planens 
formål. Foreliggende planarbeid søker, ved mindre endringer til gjeldende reguleringsplan- og 



 
bestemmelser å sikre nødvendige rammer for et bærekraftig utbyggingsprosjekt der et 
rivatfinansiert badeanlegg på Røa skal inngå. 
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p
 

iser for øvrig til vedlagt brev fra Narud Stokke Wiig Sivilarkitekter MNAL V
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har tidligere fattet ulike vedtak i ulike sammenhenger i forhold til 
regulering og etablering av Røa Bad på denne aktuelle tomten. Det er også tverrfaglig enighet 
om å etablere bad på Røa. I tillegg til tidligere uttalelser vil bydelsutvalget be om at det tas 
ensyn til den økende trafikkbelastningen dette området vil få med de foreliggende planer. h

 
Bydelsutvalget vil likevel nok en gang påpeke at det er avgjørende for vår støtte at badet også 
må ha et spesialtilbud tilrettelagt for personer med ulike funksjonshemninger. 
Minimumskravet til badet skal være i henhold til kommunens funksjonskrav vedrørende dette 

rosjektet. p
 
 
 
 

eit Jan Olsen Nytv
ydelsdirektør b

 
edlegg: Brev av 08.02.2012 fra Narud Stokke Wiig Sivilarkitekter MNAL V

 
 Kart og tegninger  

 
 Kopi av brev fra Sameiet Austliveien 5 til Narud Stokke Wiig 14.02.2012  
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Sak 32/12    Vinderen- og Slemdalskryssene  
 

1286 Arkivsak: 20110
Arkivkode: 611 

aksbehandler: Anne Marie Nordby S
 

 Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 13.02.12 15/12  

ydelsutvalget 01.03.12 32/12  B
 

idligere vedtak i saken: T
 
Byutvikling, miljø og samferdsel har behandlet saken i møte 13.02.12 og har fattet følgende 
vedtak 

ølgende brev sendes Byråden for miljø- og samferdsel og Oslo kommune Bymiljøetaten: F
  
Vestre Aker bydelsutvalg henviser  til brev vedr. Vinderen- og Slemdalskryssene fra Ris Vel 
19/1-12.  Bydelsutvalget støtter Ris Vels ønske om utarbeidelse av en arbeidsplan for 
midlertidig utbedring av de trafikale forholdene i Vinderen-krysset og sikkerhetsmarginene for 
senking av bommene på Slemdal.  Vi håper at man kan komme frem en endring som 
tilfredsstiller krav til sikkerhet, men også til en effektiv trafikkavvikling og transport. Det skulle 
være nok, efter vårt syn, at bommene gikk ned noe senere, dvs. kort tid før togsettet kommer til 
stasjonen.  Vi mener også at feltutvidelse er helt påkrevet.  Vi anmoder om at utredningen 
jennomføres tidlig i 2012. g

  
Vi efterlyser videre en grovplan og registrerer at det nå ser ut til å være stillstand. Vi mener at 
Vinderenkrysset (som ett av byens desidert farligste kryss) MÅ prioriteres, og vi efterlyser 
idere planlegning av et endret Slemdalskryss.  v

  
Vi står overfor en betydelig befolkningsvekst. Vi har behov for en adskillig bedre infrastruktur.  
Og vi ser den sterke økning i bruk av Holmenkollbanen. Samtidig øker biltrafikken.  De 
korklignende tilstander i kryssene medfører farlige trafikksituasjoner som i verste fall kan bety 
tap av liv.  Vestre Akerbydelsutvalg ser meget alvorlig på situasjonen og forutsetter at  dette tas 
alvorlig.  Situasjonen er flere ganger  beskrevet av bystyrepolitikerne og er godt kjent for 
yråden og bymiljøetaten. b

  
Vestre Aker bydelsutvalg  stiller seg selvsagt til disposisjon for ytterlige belysning av denne 
iktige miljøsak. v

 
INDEREN- OG SLEMDALSKRYSSENE  V

 
Sammendrag: 

erje Bjøro (V) fremmet denne sak. T
 
Venstres forslag til vedtak 

ølgende brev sendes Byråden for miljø- og samferdsel og Oslo kommune Bymiljøetaten: F
  
Vestre Aker bydelsutvalg henviser til brev vedr. Vinderen- og Slemdalskryssene fra Ris Vel 
19/1-12.  Bydelsutvalget  støtter Ris Vels ønske om utarbeidelse av en arbeidsplan for 



 
midlertidig utbedring av de trafikale forholdene i Vinderen-krysset og sikkerhetsmarginene for 
senking av bommene på Slemdal.  Vi håper at man kan komme frem en endring som 
tilfredsstiller krav til sikkerhet, men også til en effektiv trafikkavvikling og transport. Det skulle 
være nok, efter vårt syn, at bommene gikk ned noe senere, dvs. kort tid før togsettet kommer

asjonen.  Vi mener også at
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 feltutvidelse er helt påkrevet.  Vi anmoder om at utredningen 
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ste kryss) MÅ prioriteres, og vi efterlyser 

 

 flere ganger beskrevet av bystyrepolitikerne og er godt kjent for 

sutvalg stiller seg selvsagt til disposisjon for ytterlige belysning av denne 
iktige miljøsak. 

edlegg:  Kopi av brev fra Ris Vel til Bymiljøetaten 19.01.2012 
 

st
gjennomføres tidlig i 2012. 
  
Vi efterlyser videre en grovplan og registrerer at det nå ser ut til å være stillstand. Vi mene

inderenkrysset (som ett av byens desidert farligV
videre planlegning av et endret Slemdalskryss.  
  
Vi står overfor en betydelig befolkningsvekst. Vi har behov for en adskillig bedre infrastruktur.  
Og vi ser den sterke økning i bruk av Holmenkollbanen. Samtidig øker biltrafikken.  De 
korklignende tilstander i kryssene medfører farlige trafikksituasjoner som i verste fall kan bety
tap av liv.   Vestre Aker bydelsutvalg ser meget alvorlig på situasjonen og forutsetter at dette 

s alvorlig.  Situasjonen erta
byråden og bymiljøetaten. 
  

estre Aker bydelV
v
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Sak 33/12    Gjenåpning av Sloradammen  
 

0182 Arkivsak: 20120
Arkivkode: 556 

aksbehandler: Anne Marie Nordby S
 

 Saksgang Møtedato Saknr 
Byutvikling, miljø og samferdsel 13.02.12 16/12  

ydelsutvalget 01.03.12 33/12  B
 

idligere vedtak i saken: T
 
Byutvikling, miljø og samferdsel har behandlet saken i møte 13.02.12 og har fattet følgende 
vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg v/Frank Aubert (A) tar kontakt med Oslo Elveforum v/leder Ida 
Fossum Tønnesen for eventuell innsendelse av søknad til midler for gjenåpning av 
loradammen. S

 
 

JENÅPNING AV SLORADAMMEN  G
 
Sammendrag: 
Fran Aubert (A) fremmet denne sak. 
Sloradammen ble oppført på 1920 tallet og var i bruk i tømmerfløtinga fram til tidlig på 1960 
tallet.  Vannet var fram til 1970 mye brukt som friluftsvann, man ble da nedtappet og er nå 

elvis gjengrodd med krattskog. d
 
På 1980–tallet ble istandsettelse utredet og Oslo bystyre vedtok i 1986 at Sloradammen skulle 
jenoppstå som friluftsvann.  Vedtaket ble ikke fulgt opp med bevilgninger. g

 
I januar 2000 utarbeidet Sørkedalen historielag et forprosjekt for istandsetting av Sloradammen, 
apporten følger vedlagt. r

 
Arbeiderpartiets forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg v/Frank Aubert (A) tar kontakt med Oslo Elveforum v/leder Ida 
Fossum Tønnesen for eventuell innsendelse av søknad til midler for gjenåpning av 
loradammen. S

 
 
 
 

opi:  Forprosjekt om Sloradammen fra år 2000 K
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Sak 34/12    Valg av ny nestleder i Råd for funksjonshemmede 2011 - 
2015  

 
18 Arkivsak: 2011013

Arkivkode: 027.1 
aksbehandler: Anne Marie Nordby S

 
Saksgang Møtedato Saknr 

ydelsutvalget 01.03.12 34/12  B
 

ALG AV NY NESTLEDER I RÅD FOR FUNKSJONSHEMMEDE 2011 - 2015  V
 
Sammendrag: 
Christin Bauer ble valgt som nestleder i Rådet for funksjonshemmede i Bydelsutvalgets møte 
7. november 2011.  Hun ber seg fritatt for nestledervervet. 1

 
Rådet foreslo Elisabeth Wilhelmsen som ny nestleder i Rådet for funksjonshemmede for 
erioden 2011 – 2015. p

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Christin Bauer fritas fra sitt verv som nestleder i Rådet for funksjonshemmede fra 01.03.2012.  
Elisabeth Wilhelmsen oppnevnes som nestleder i Rådet for funksjonshemmede fra 01.03.2012 
g ut valgperioden. o

 
 
 
 
Jan O. Nytveit  

ydelsdirektør B
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Sameiet Austliveien 5, Austliveien 5, 0751 Oslo


Narud Stokke Wiig AS Sivilarkitekter MNAL,
v/Aylin Jørgensen-Dahl,
Rådhusgaten 27,
0158 Oslo


R A BAD — AUSTLIVEIEN 12 0752 OSLO Gnr 11 Bnr 304 B del Vestre Aker.


Dette er noen synspunkter på varslet om oppstart av reguleringsplanarbeid for Austliveien 12.


Vi synes det er spekulativt å fremstille Samfunnshuset på Røa i 8 etasjer, Dvs. 6 etasjer pluss
underetasje pluss toppetasje i alt 8 etasjer. På den måten gir man inntrykk av at den nye
bebyggelsen blir både mindre og lavere. Men det er tatt forbehold, for under tegningene står det


--hErtrrttertg1ikk-e1målestokk).


Positivt er det, imidlertid, at de to voldsomme bygningskroppene nå er delt opp i tre. Men det nye
bygget som nå er planlagt å ligge inntil Samfunnshuset er på hele 7 etasjer. Dvs. 6 etasjer pluss
inntrukket toppetasje.


Samfunnshuset er kun på 4 etasjer med en underetasje mot T-bane og barnehage. Det finnes for
øvrig ikke noen bebyggelse rundt Røa Sentrum som er mer enn 4 etasjer.


Styret sier seg helt enig i byantikvarens konklusjon av 21.06.2011 som sier at utnyttelse og
byggehøyder i stor grad bør innordne seg det eksisterende bygningsmiljøet på Røa.


Styret i Sameiet Austliveien 5 har tidligere svart på nabovarsel ang. Røa Bad, 21.06.2011 og
22.11.2011. Vi opprettholder våre protester.


Med vennlig hilsen
Styret i Sameiet Austliveien 5


Friedrich Kellermann
Styreleder


Kopi: Plan-og Bygningsetaten, Oslo
Vestre Aker Bydel, Oslo


BYDEL VESTRE AKER
,


r •


14.02.2012.


Jarleif Langseth Britta Fossum
styremedlem styremedlem


I Dc,k.nr.:


(Y12.<.;‘÷t.-







